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PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/09 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 27.05.2009r. 

w godz. 15 15 – 2055 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył sesję rady gminy witając obecnych na sesji 
radnych oraz przybyłych zaproszonych gości, stwierdzając, Ŝe na ustawowy stan 15 
radnych obecnych jest 15, co stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Bezpiecze ństwo w Gminie Ornontowice. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
b) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie w 2009 roku poŜyczki w kwocie 580 000,00 

zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Katowicach na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetowego  
(wodociąg ul. Leśna), 

c) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie w 2009 roku poŜyczki w kwocie 440 000,00 
zł w Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Katowicach na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetowego  
(wodociąg ul. Orzeska), 

d) zaliczenia drogi numer S 5341 do kategorii drogi gminnej, 
e) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Ornontowicach przy 
ulicy Dworcowej, 

f) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Ornontowicach przy 
ulicy Zamkowej, 

g) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Ornontowicach przy 
ulicy Zamkowej, 

h) nadania nazwy ulicy (łącznik pomiędzy ul. Orzeską a ul. Bujakowską). 
10. Sprawy bieŜące.  
11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 
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Przewodniczący RG poinformował radnych o 3 dodatkowych projektach uchwał, 
które omówione zostaną w ramach pkt 10: 

1. w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu 
Mikołowskiego, 

2. w sprawie: nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
budŜecie gminy na rok 2010, 

3. w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu 
Mikołowskiego. 

 
Zmiany do porządku zostały wprowadzone jednogłośnie. 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Bezpiecze ństwo w Gminie Ornontowice. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
b) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie w 2009 roku poŜyczki w kwocie 

580 000,00 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej  
w Katowicach na sfinansowanie planowanego deficytu 
budŜetowego  
(wodociąg ul. Leśna), 

c) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie w 2009 roku poŜyczki w kwocie 
440 000,00 zł w Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej  
w Katowicach na sfinansowanie planowanego deficytu 
budŜetowego  
(wodociąg ul. Orzeska), 

d) zaliczenia drogi numer S 5341 do kategorii drogi gminnej, 
e) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w 
Ornontowicach przy ulicy Dworcowej, 

f) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w 
Ornontowicach przy ulicy Zamkowej, 

g) wyraŜenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Ornontowice 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w 
Ornontowicach przy ulicy Zamkowej, 

h) nadania nazwy ulicy (łącznik pomiędzy ul. Orzeską a ul. 
Bujakowską). 

10. Sprawy bieŜące.  
Projekty uchwał w sprawie: 
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a) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu 
Mikołowskiego, 

b) nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
budŜecie gminy na rok 2010, 

c) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu 
Mikołowskiego. 

11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe wiodącym tematem sesji jest 
Bezpiecze ństwo w Gminie Ornontowice , oddając głos Przewodniczącemu Komisji 
Rozwoju, Infrastruktury i Porządku Publicznego, radnemu Tadeuszowi Zientek. 
 
Przewodniczący komisji branŜowej powitał zaproszonych gości. 
 
Poprosił o głos kolejno: 
a) Pana Sławomira Bijaka  – Prezesa OSP Ornontowic,  
b) Pana Jacka Augustynowicza – Naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego 

Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie, 
c) Pana Lucjana Kreta – Kierownika Rewiru Dzielnicowych w Ornontowicach, 
którzy omówili szeroko kwestie związane z pojęciem bezpieczeństwa na terenie 
Gminy Ornontowice. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 7 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i 
pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 8 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Pani Skarbnik, która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 26.05.2009 r., 
którego treść stanowi załącznik nr 5  do protokołu . 
 
Do powyŜszego materiału radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 9 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 

 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2009 
 
Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Celina Nowak. 
 
Następnie Wójt zwrócił uwagę m.in. na: 

• róŜnice w projekcie w stosunku do projektu uchwały dostarczonej radnym 
wraz z porządkiem obrad,  

• poszczególne pozycje wydatków. 
 
W trakcie dyskusji poruszono m.in. kwestie: 

� chodnika przy ul. Zwycięstwa po stronie zachodniej,  
� opłaty komorniczej, 
� wykonania części ogrodzenia cmentarza (zwrócono uwagę na zły stan ubikacji 

obok kościoła),  
� elektronicznego młynka do odpadów, 
� przystanku autobusowego przy ul. Zwycięstwa od strony wschodniej. 

 
Brak dalszych pytań radnych. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 1 

 
Uchwała Nr XXXVII/293/09 w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2009, 
na stan 15-tu radnych została przyj ęta 14 głosami za przy 1 
wstrzymuj ącym si ę i stanowi zał ącznik nr 6 do protokołu. 
 

b) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na zaci ągni ęcie w 2009 roku po Ŝyczki w kwocie 
580 000,00 zł w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach na sfinansowanie planowanego de ficytu bud Ŝetowego 
(wodoci ąg ul. Le śna). 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/294/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na zaci ągnięcie 
w 2009 roku po Ŝyczki w kwocie 580 000,00 zł w Wojewódzkim Funduszu  
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na 
sfinansowanie planowanego deficytu bud Ŝetowego (wodoci ąg ul. Le śna), 
na stan 15-tu radnych została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik 
nr 7  do protokołu. 
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c) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na zaci ągni ęcie w 2009 roku po Ŝyczki w kwocie 
440 000,00 zł w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach na sfinansowanie planowanego de ficytu bud Ŝetowego 
(wodoci ąg ul. Orzeska). 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/295/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na zaci ągnięcie 
w 2009 roku po Ŝyczki w kwocie 440 000,00 zł w Wojewódzkim Funduszu  
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na 
sfinansowanie planowanego deficytu bud Ŝetowego (wodoci ąg ul. 
Orzeska), na stan 15-tu radnych została przyj ęta jednogło śnie i stanowi 
załącznik nr 8  do protokołu. 

 
d) w sprawie: zaliczenia drogi numer S 5341 do kate gorii drogi gminnej. 
 
Radny Nocoń zapytał o plusy i minusy zaliczenia w/w drogi do kategorii drogi 
gminnej. Przewodniczący przypomniał, Ŝe kiedyś juŜ rada przyzwoliła na ten krok. 
Temat szczegółowo omówił Wójt.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/296/09 w sprawie: zaliczenia dro gi numer S 5341 do 
kategorii drogi gminnej, na stan 15-tu radnych zost ała przyj ęta 
jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 9  do protokołu. 

 
e) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 
Ornontowice niezabudowanej nieruchomo ści gruntowej poło Ŝonej w 
Ornontowicach przy ulicy Dworcowej. 
 
Zmiana nagłówka projektu uchwały na: w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie na 
rzecz Gminy Ornontowice niezabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w 
Ornontowicach przy ulicy Dworcowej. 
 
Radny Machulik spytał o formę nabycia i lokalizację nieruchomości. Wójt wyjaśnił, Ŝe 
będzie to odpłatne nabycie oraz wspomniał o miejscu połoŜenia działki. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  
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• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/297/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na nabycie na 
rzecz Gminy Ornontowice niezabudowanej nieruchomo ści gruntowej 
poło Ŝonej w Ornontowicach przy ulicy Dworcowej, na stan 15-tu radnych 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 10  do protokołu. 

 
f) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 
Ornontowice niezabudowanej nieruchomo ści gruntowej poło Ŝonej w 
Ornontowicach przy ulicy Zamkowej – działka nr 2357 /122. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały przez Przewodniczącego RG, Wójt wyjaśnił 
lokalizację działki na mapie. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 13 
• Przeciw: 2 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/298/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne 
nabycie na rzecz Gminy Ornontowice niezabudowanej n ieruchomo ści 
gruntowej poło Ŝonej w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej – działka nr 
2357/122, na stan 15-tu radnych została przyj ęta 13 głosami za przy 2 
przeciwnych i stanowi zał ącznik nr 11  do protokołu. 

 
g) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 
Ornontowice niezabudowanej nieruchomo ści gruntowej poło Ŝonej w 
Ornontowicach przy ulicy Zamkowej – działka nr 2360 /122. 
 
Radny Kotyczka wyraził zdziwienie co do sensu podejmowania takiej uchwały. Wójt 
przedstawił pokrótce temat dot. w/w projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag do 
projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 13 
• Przeciw: 1 
• Głosy wstrzymujące: 1 

 
Uchwała Nr XXXVIII/299/09 w sprawie: wyra Ŝenia zgody na odpłatne 
nabycie a rzecz Gminy Ornontowice niezabudowanej ni eruchomo ści 
gruntowej poło Ŝonej w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej – działka nr 
2360/122, na stan 15-tu radnych została przyj ęta 13 za przy 1 
wstrzymuj ącym i 1 przeciwnym i stanowi zał ącznik nr 12  do protokołu. 

 
h) w sprawie: nadania nazwy ulicy (ł ącznik pomi ędzy ul. Orzesk ą a ul. 
Bujakowsk ą). 
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Zmiana nagłówka na: projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy 
Akacjowej na odcinku łączącym ulicę Orzeską z ulicą Bujakowską.  
 
Temat przybliŜył Wójt, podkreślając, Ŝe aktualnie dobrze byłoby uporządkować 
nazewnictwo. Dodał, Ŝe zmiana nie będzie generowała kosztów dla mieszkańców.  
 
W toku dyskusji padły m.in. następujące propozycje nazw ulic: 

• Działkowa, 
• Działkowców,  
• Sportowa,  
• Łączna,  
• Przelotowa,  
• Piaskowa,  
• Brzozowa, 
• Wrzosowa. 

 
Radca prawny Stanisław Cichecki nadmienił, Ŝe nazwy ulic nadaje się pewnymi 
enklawami miejscowości, powinny być spójne z charakterystyką zabudowy, i w 
pewien sposób kojarzyć się z danym terenem.  
 
Przewodniczący wniósł o przegłosowanie nazwy: ul. SPORTOWA. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 7 
• Przeciw: 7 
• Głosy wstrzymujące: 1 
 
Wniosek został odrzucony. 

 
Radny Zientek zwrócił się z formalnym wnioskiem o przegłosowanie nazwy: ul. 
DZIAŁKOWA. 
  
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  
 
W wyniku głosowania (10 „za”), nazwa ulicy została przegłosowana.  
 
[Głosowanie projektu uchwały] 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 10 
• Przeciw: 5 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/300/09 w sprawie: zmiany nazwy c zęści ulicy 
Akacjowej na odcinku ł ączącym ulic ę Orzeską z ulic ą Bujakowsk ą, na 
stan 15-tu radnych została przyj ęta 10 głosami „za”, przy 5 przeciwnych i  
stanowi zał ącznik nr 13  do protokołu. 
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Ad. 10 
W sprawach bieŜących dyskutowano nad wprowadzonymi do porządku obrad 
dodatkowymi projektami uchwał: 
 
 (1 radny wyszedł) 
 
a) w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc f inansow ą dla Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/301/09 w sprawie: udzielenia dot acji celowej na 
pomoc finansow ą dla Powiatu Mikołowskiego, na stan 14-tu radnych 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 14  do protokołu. 

 
b) w sprawie: nie wyra Ŝenia zgody na wyodr ębnienie funduszu sołeckiego w 
bud Ŝecie gminy na rok 2010. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVIII/302/09 w sprawie: nie wyra Ŝenia zgody na 
wyodr ębnienie funduszu sołeckiego w bud Ŝecie gminy na rok 2010, na 
stan 14-tu radnych została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 
15 do protokołu. 

 
c) w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc f inansow ą dla Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XXXVII/303/09 w sprawie: udzielenia dota cji celowej na 
pomoc finansow ą dla Powiatu Mikołowskiego, na stan 14-tu radnych 
została przyj ęta jednogło śnie i stanowi zał ącznik nr 16  do protokołu. 
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W dalszej części tego punktu Przewodniczący Rady Gminy: 

• poinformował o piśmie osoby prywatnej, która zwraca się o wyraŜenie zgody 
na uŜywanie herbu Gminy w celach komercyjnych. Informacji w tym temacie 
udzielił Radca Prawny, który podkreślił, Ŝe herb jest znakiem autorskim. 
Przypomniał takŜe, Ŝe kiedyś zapadła decyzja o przygotowaniu i przyjęciu 
emblematu gminy, który mógłby być uŜyczany i wykorzystywany na 
określonych zasadach. Dodał, Ŝe moŜna równieŜ przyjąć zasady udzielania 
zgody na herb, albo w określonych przypadkach pozostawić swobodę w tym 
zakresie Wójtowi. W toku dyskusji radni zdecydowali o nie wyraŜeniu zgody na 
uŜyczenie herbu w przedmiotowym przypadku, jednocześnie zobowiązano 
radcę prawnego do przygotowania skodyfikowanych zasad uŜywania symboli 
gminnych; 

• oznajmił, Ŝe w czerwcu odbędą się 2 sesje w dniach 24 i 26 czerwca br.; 
• wywołał temat dot. planów prywatyzacji Gminnego Ośrodka Zdrowia. 
 

W toku dyskusji głos zabrał Wójt, który omówił swoje wątpliwości związane z 
prywatyzacją ośrodka (skład osobowy zarządzający spółką, niepewna sytuacja co do 
przyszłości spółki, niemoŜność przekazywania dotacji na obecnym poziomie). 
Zasugerował aby z tym tematem zmierzono się w nowej kadencji. 
 
W toku dyskusji radni: 

� wyrazili obawę o brak wpływu samorządu na przekształcony ośrodek zdrowia, 
� wyrazili obawę o nie przedłuŜenie umowy z kopalnią w sprawie medycyny 

pracy, 
� wyrazili zdziwienie co do propozycji bardzo małej wysokości czynszu za 

ośrodek.  
 
[Radny Bijak wyszedł o godz. 20.00] 
 
Przewodniczący Rady przedstawił wniosek formalny, aby przegłosować opcję, iŜ 
rada nie przystępuje do prywatyzacji ośrodka zdrowia. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 14 radnych  

• Za: 13 
• Przeciw: 1 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Z uwagi na powyŜsze Rada zadecydowała o nie przystąpieniu do prywatyzacji 
Gminnego Ośrodka Zdrowia. 
 
Następnie Przewodniczący Rady wspomniał o spotkaniu z rodzicami dziewczynek, 
które mają być zaszczepione przeciwko rakowi szyjki macicy. Do tej pory chęć 
wyraziły 32 osoby. Termin upływa z końcem tygodnia. 
 
Ad. 11 
W kolejnym punkcie Z-ca Wójta omówił pokrótce przebieg realizowanych na terenie 
Gminy inwestycji. 
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Ad. 12 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 13 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrali radni. 
 
Radny Jaskółka zabrał głos odnośnie szerokości budowanego chodnika przy ul. 
Zwycięstwa i nie przewidzianej tam ścieŜki rowerowej. 
 
Zapytał takŜe, czy uwzględnione zostało wyposaŜenie placu zabaw niepublicznego 
przedszkola o dodatkowe zabawki. 
 
Radny Kotyczka nadmienił odnośnie chodnika, Ŝe wystarczy chyba ustawić 
odpowiednie znaki przed chodnikiem (rowerzysta / pieszy). 
 
Zgłosił, Ŝe po lewej stronie ul. Działkowej brakuje chodnika, czasem trudno jest tam 
przejechać, ze względu na firmę, która tam prowadzi działalność (plac 
przeładunkowy, liczne samochody dostawcze). 
 
W odpowiedzi głos zabrał Wójt, który wyjaśnił, Ŝe według władz Powiatu, na chodniku 
przy ul. Zwycięstwa nie ma warunków umoŜliwiających przeznaczenie jego części na 
legalną ścieŜkę rowerową dwukierunkową. Trzeba się tam poruszać z wyobraźnią.  
 
Odnośnie ul. Działkowej Wójt potwierdził problemy z przejazdem, o których 
wspominał radny. Oznajmił, Ŝe przygotowany zostanie podział geodezyjny i być 
moŜe uda się sprzedać odpowiednią powierzchnię działki właścicielce firmy celem 
przygotowania dodatkowego miejsca parkowania.  
 
Wójt przypomniał takŜe o Sportowym Turnieju Miast i Gmin, jak równieŜ o otwarciu 
placów zabaw 1 czerwca br.  
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 20.55 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Stanisław Malczyk 

 
 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 
 
 
 


